

Title (en)  
PREFABRICATED BUILDING.

Title (de)  
VORGEFERTIGTES GEBÄUDE.

Title (fr)  
BATIMENT PREFABRIQUE.

Publication  
**EP 0362323 A1 19900411 (FR)**

Application  
**EP 89903068 A 19890310**

Priority  
BE 8800289 A 19880314

Abstract (en)  
[origin: WO8908754A1] Prefabricated building at ground level or with at least one floor, which can be transported, in particular by road, and composed of elements assembled and linked to one another so that the building can, by simple modification of the position of its component parts, occupy two extreme volumes, the first volume in which the overall dimensions of said building are reduced to the loading dimensions, in particular for road transport, and a second volume corresponding to the building as deployed and fit for occupation.

Abstract (fr)  
Bâtiment préfabriqué, de plain-pied ou à au moins un étage, pouvant être transporté, notamment par route et constitué d'éléments assemblés et articulés les uns aux autres de manière à ce que le bâtiment puisse, par simple modification de la position de ses éléments constitutifs, occuper deux volumes extrêmes, un premier volume dans lequel les dimensions hors-tout dudit bâtiment sont réduites au gabarit de chargement, en particulier, pour transport routier et un second volume correspondant au bâtiment déployé et habitable.

IPC 1-7  
**E04B 1/343**

IPC 8 full level  
**E04B 1/344** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 1/3442** (2013.01); **E04B 2001/0069** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8908754A1

Cited by  
EP1179644A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8908754 A1 19890921**; AU 3202689 A 19891005; AU 619531 B2 19920130; BE 1001496 A7 19891114; CA 1308535 C 19921013; EP 0362323 A1 19900411; EP 0362323 B1 19920520

DOCDB simple family (application)  
**BE 8900010 W 19890310**; AU 3202689 A 19890310; BE 8800289 A 19880314; CA 593487 A 19890313; EP 89903068 A 19890310